
Protokół nr XV/2025 

Obrad XV Sesji Rady Miasta Ustroń 

z dnia 25 kwietnia 2025 r. 

 

 

Obrady odbyły się na sali sesyjnej Urzędu Miasta w Ustroniu  w dniu 25 kwietnia 2025 roku. 

Obrady rozpoczęto 25 kwietnia 2025 roku o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:23 tego 

samego dnia. Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych. Listy obecności 

radnych oraz przybyłych gości stanowią załącznik nr 1 do protokołu.  

  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Michał Kubok dokonał otwarcia obrad sesji i poprosił 

wszystkich zgromadzonych o powstanie i uczczenie minutą ciszy śmierci Papieża Franciszka. 

Przewodniczący Rady Miasta Michał Kubok poinformował o uroczystym charakterze sesji  

i przywitaniu nowo wybranego radnego. Następnie poprosił o zaznaczenie obecności 

stwierdzając quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Udział w sesji w tym 

miejscu potwierdziło 14 radnych.  

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze radnego. 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Miasta Michał Kubok poprosił Przewodniczącą Miejskiej 

Komisji Wyborczej Panią Renatę Kamińską o wręczenie radnemu Szymonowi Staniszewskiemu 

zaświadczenia o wyborze na radnego.  

Po wręczeniu zaświadczenia gratulacje radnemu Szymonowi Staniszewskiemu złożył Paweł 

Sztefek Burmistrz Miasta Ustroń oraz Michał Kubok Przewodniczący Rady Miasta. 

  

3. Złożenie ślubowania przez radnego. 

Przewodniczący Rady Miasta Michał Kubok poinformował, w jaki sposób będzie wyglądać 

ślubowanie. Następnie przeczytał tekst roty: 

"Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy  

i jej mieszkańców". 

Szymon Staniszewski wypowiedział słowo: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

Przewodniczący Rady Miasta Michał Kubok poprosił o zaznaczenie obecności stwierdzając 

quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Udział w sesji w tym miejscu 

potwierdziło 15 radnych. 



4. Zgłoszenie i rozpatrzenie sprostowań lub uzupełnień do protokołu z obrad XIII sesji Rady 

Miasta. 

W okresie międzysesyjnym nie zgłoszono uwag ani sprostowań do protokołu z XIII  sesji Rady 

Miasta. 

 

5. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Michał Kubok poinformował, że do porządku obrad proponuje 

się wprowadzić projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji członka Komisji Rady Miasta 

Ustroń. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcia do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji członka 

Komisji Rady Miasta Ustroń. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Michał Kubok poinformował, że do porządku obrad proponuje 

się wprowadzić projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji 

Infrastruktury. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie do porządku obrad punktu: Projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyboru członków Komisji Infrastruktury. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 



PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Michał Kubok poinformował, że do porządku obrad proponuje 

się wprowadzić projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji 

Oświaty i Rodziny. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie do porządku obrad punktu: Projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyboru członków Komisji Oświaty i Rodziny. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Michał Kubok poinformował, że do porządku obrad proponuje 

się wprowadzić projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji 

Promocji, Kultury i Sportu. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie do porządku obrad punktu: Projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyboru członków Komisji Promocji, Kultury i Sportu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

 

 



PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Michał Kubok poinformował, że do porządku obrad proponuje 

się wprowadzić projekt uchwały w sprawie wystąpienia z apelem o podjęcie działań 

legislacyjnych na rzecz zwiększenia dochodów gmin uzdrowiskowych. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie do porządku obrad punktu: Projektu uchwały w sprawie wystąpienia z apelem 

o podjęcie działań legislacyjnych na rzecz zwiększenia dochodów gmin uzdrowiskowych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Wnioski zostały przegłosowane jednogłośnie i porządek obrad został zmieniony poprzez 

wprowadzenie dodatkowych projektów uchwał. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta Michał Kubok poinformował, że Paweł Sztefek 

Burmistrz Miasta Ustroń złożył stosowny wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw  

lub najmu, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Uchylenia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżaw lub najmu, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw  

lub najmu, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość został zdjęty z porządku obrad. 

 

 

6. Sprawozdanie z działalności MOPS za 2024 rok. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

Sprawozdanie z działalności MOPS za 2024 rok i ocenę zasobów pomocy społecznej 

zreferował Zdzisław Dziendziel  Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Sprawozdanie z działalności MOPS za 2024 rok i Ocena zasobów pomocy społecznej stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

7. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji społecznych z mieszkańcami oraz z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w sprawie projektu zmiany 

uchwały w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w opłacie uzdrowiskowej. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji społecznych omówił Michał Kubok Przewodniczący 

Rady Miasta. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji społecznych z mieszkańcami oraz z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w sprawie projektu zmiany uchwały  

w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia  

za inkaso w opłacie uzdrowiskowej stanowią załącznik nr 4 do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025. 

Projekt uchwały omówiła Agata Markiewicz Skarbnik Miasta Ustroń. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji  Bożena Piwowar. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr XV/149/2025 w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu. 

 

 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Ustroń. 

Projekt uchwały omówiła Agata Markiewicz Skarbnik Miasta Ustroń. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji  Bożena Piwowar. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ustroń. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 



Uchwała nr XV/150/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Ustroń stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

uchwalenia Statutu Miejskiego Domu Spokojnej Starości w Ustroniu. 

Projekt uchwały omówiła Agnieszka Kubaczka Dyrektor Miejskiego Domu Spokojnej Starości 

w Ustroniu. 

Pozytywną opinię Komisji Oświaty i Rodziny do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący 

Komisji  Krzysztof Pokorny. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia 

Statutu Miejskiego Domu Spokojnej Starości w Ustroniu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr XV/151/2025 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

uchwalenia Statutu Miejskiego Domu Spokojnej Starości w Ustroniu stanowi załącznik  

nr 7 do protokołu. 

 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie uzdrowiskowej. 

Projekt uchwały omówił Waldemar Węglorz Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji  Bożena Piwowar. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie uzdrowiskowej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr XV/152/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie uzdrowiskowej stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu. 

 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania 

z parkingów położonych poza drogami publicznymi w Ustroniu. 

Projekt uchwały omówiła Teresa Bury Naczelnik Wydziału Mieszkaniowego. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji  Bożena Piwowar. Również pozytywną opinię Komisji Infrastruktury 

przedstawił Przewodniczący Komisji Damian Ryszawy. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodnicząca Rady Seniorów Anna Suchanek 

- Burmistrz Miasta Ustroń Paweł Sztefek 

- Radny Rady Miasta Artur Kluz 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania 

z parkingów położonych poza drogami publicznymi w Ustroniu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr XV/153/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania 

z parkingów położonych poza drogami publicznymi w Ustroniu stanowi załącznik nr 9  

do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw lub 

najmu, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Cieszyńskiego do realizacji 

modernizacji odcinka drogi powiatowej ul. Dworcowa w Ustroniu. 

Projekt uchwały omówił Jarosław Urbanowicz Naczelnik Wydziału Inwestycji. 

Pozytywną opinię Komisji Infrastruktury  do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący 

Komisji  Damian Ryszawy. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Cieszyńskiego do realizacji modernizacji 

odcinka drogi powiatowej ul. Dworcowa w Ustroniu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 



Uchwała nr XV/154/2025 w sprawie przyjęcia od Powiatu Cieszyńskiego do realizacji 

modernizacji odcinka drogi powiatowej ul. Dworcowa w Ustroniu stanowi załącznik  

nr 10 do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Cieszyńskiego do realizacji 

modernizacji odcinka drogi powiatowej ul. Wiejska w Ustroniu. 

Projekt uchwały omówił Jarosław Urbanowicz Naczelnik Wydziału Inwestycji. 

Pozytywną opinię Komisji Infrastruktury do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący 

Komisji  Damian Ryszawy. 

Rani nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Cieszyńskiego do realizacji modernizacji 

odcinka drogi powiatowej ul. Wiejska w Ustroniu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr XV/155/2025 w sprawie przyjęcia od Powiatu Cieszyńskiego do realizacji 

modernizacji odcinka drogi powiatowej ul. Wiejska w Ustroniu stanowi załącznik nr 11  

do protokołu.  

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji grupy mieszkańców ul. Świerkowej 

i Jodłowej i członków rady osiedla zgodnie z właściwością. 

Projekt uchwały  w sprawie przekazania petycji grupy mieszkańców ul. Świerkowej i Jodłowej 

i członków rady osiedla zgodnie z właściwością zreferowała Wiktoria Herczyk Przewodnicząca 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. W tym punkcie od razu omówiła kolejne 2 petycje  

i 2 wnioski, które znajdują się w dalszej części porządku obrad. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawiła Bożena Piwowar Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Przestrzegania Prawa. 

 



W dyskusji wzięli udział: 

- Wiceprzewodniczący Rady Miasta Damian Ryszawy 

- Naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa Monika Maksymczak 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przekazania petycji grupy mieszkańców ul. Świerkowej i Jodłowej 

i członków rady osiedla zgodnie z właściwością. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr XV/156/2025 w sprawie przekazania petycji grupy mieszkańców ul. Świerkowej  

i Jodłowej i członków rady osiedla zgodnie z właściwością stanowi załącznik nr 12  

do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji zgodnie z właściwością (poprawa 

infrastruktury komunikacyjnej). 

Projekt uchwały omówiła Wiktoria Herczyk Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w poprzednim punkcie. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawiła Bożena Piwowar Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Przestrzegania Prawa. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przekazania petycji zgodnie z właściwością. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr XV/157/2025 w sprawie przekazania petycji zgodnie z właściwością stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji zgodnie z właściwością 

(bezpieczeństwo pieszych w ruchu drogowym). 

Projekt uchwały omówiła Wiktoria Herczyk Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w 16 punkcie porządku obrad. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawiła Bożena Piwowar Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Przestrzegania Prawa. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodnicząca Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa Bożena Piwowar 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji zgodnie z właściwością. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr XV/158/2025 w sprawie przekazania petycji zgodnie z właściwością stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 

 



19. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku zgodnie z właściwością (Źródło 

Karola). 

Projekt uchwały omówiła Wiktoria Herczyk Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w 16 punkcie porządku obrad. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawiła Bożena Piwowar Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Przestrzegania Prawa. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przekazania wniosku zgodnie z właściwością. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr XV/159/2025 w sprawie przekazania wniosku zgodnie z właściwością stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku zgodnie z właściwością (stan 

infrastruktury -Zawodzie). 

Projekt uchwały omówiła Wiktoria Herczyk Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w 16 punkcie porządku obrad. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawiła Bożena Piwowar Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Przestrzegania Prawa. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodnicząca Zarządu Osiedla Ustroń Zawodzie Barbara Staniek-Siekierka 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przekazania wniosku zgodnie z właściwością. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr XV/160/2025 w sprawie przekazania wniosku zgodnie z właściwością stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji członka Komisji Rady Miasta Ustroń. 

Projekt uchwały omówił Michał Kubok Przewodniczący Rady Miasta i przedstawił pozytywną 

opinię Komisji Koordynacyjnej. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji członka Komisji Rady Miasta Ustroń. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr XV/161/2025 w sprawie przyjęcia rezygnacji członka Komisji Rady Miasta Ustroń 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

22. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji 

Infrastruktury. 

W tym miejscu Przewodniczący Komisji Infrastruktury Damian Ryszawy zaproponował skład 

Komisji Infrastruktury, do którego dołączył radny Wojciech Chybiorz. 



Michał Kubok Przewodniczący Rady Miasta  zapytał radnych, czy wyrażają zgodę  

na uczestnictwo w Komisji Infrastruktury – radni wyrazili zgodę. 

Michał Kubok Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił pozytywną opinię Komisji 

Koordynacyjnej. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Infrastruktury. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr XV/162/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji 

Infrastruktury stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

23. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Oświaty  

i Rodziny. 

Przewodniczący Rady Miasta Michał Kubok poprosił, aby Krzysztof Pokorny Przewodniczący 

Komisji Oświaty  

i Rodziny zaproponował skład Komisji Oświaty i Rodziny. Do składu dołączył radny Szymon 

Staniszewski. 

Michał Kubok Przewodniczący Rady Miasta  zapytał radnych, czy wyrażają zgodę  

na uczestnictwo w Komisji Oświaty i Rodziny – radni wyrazili zgodę. 

Michał Kubok Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił pozytywną opinię Komisji 

Koordynacyjnej. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Oświaty  

i Rodziny. 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr XV/163/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Oświaty  

i Rodziny stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

 

24. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Promocji, 

Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Rady Miasta Michał Kubok poprosił, aby Artur Steczkiewicz Przewodniczący 

Komisji Promocji, Kultury i Sportu zaproponował skład Komisji Promocji, Kultury i Sportu.  

Do składu dołączył radny Szymon Staniszewski. 

Michał Kubok Przewodniczący Rady Miasta  zapytał radnych, czy wyrażają zgodę  

na uczestnictwo w Komisji Oświaty i Rodziny – radni wyrazili zgodę. 

Michał Kubok Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił pozytywną opinię Komisji 

Koordynacyjnej. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Promocji, 

Kultury i Sportu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

 

 

 



PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr XV/164/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru członków Komisji Promocji, 

Kultury i Sportu stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z apelem o podjęcie działań legislacyjnych  

na rzecz zwiększenia dochodów gmin uzdrowiskowych. 

Projekt uchwały omówił Michał Kubok Przewodniczący Rady Miasta i przedstawił pozytywną 

opinię Komisji Koordynacyjnej. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie wystąpienia z apelem o podjęcie działań legislacyjnych na rzecz 

zwiększenia dochodów gmin uzdrowiskowych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Górniok, Sławomir Haratyk, Wiktoria Herczyk, Artur Kluz, Michał Kubok, Małgorzata 

Madzia, Beata Niewiadomska, Bożena Piwowar, Krzysztof Pokorny, Damian Ryszawy, Szymon 

Staniszewski, Szymon Staniszewski, Artur Steczkiewicz, Paweł Waszek, Karina Wowry 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Uchwała nr XV/165/2025 w sprawie wystąpienia z apelem o podjęcie działań legislacyjnych 

na rzecz zwiększenia dochodów gmin uzdrowiskowych stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

26. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący komisji Sławomir Haratyk. 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 



27. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Michał Kubok Przewodniczący Rady Miasta poprosił chętnych radnych o zabranie głosu. 

Dwie interpelacje przedstawiła Radna Rady Miasta Karina Wowry. 

 

 

28. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Ustroń za okres I-III/2025. 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Ustroń za okres I-III/2025 stanowi załącznik  

nr 23 do protokołu. 

 

29. Sprawozdanie z realizacji zarządzeń Burmistrza Miasta Ustroń za okres I-III/2025. 

Sprawozdanie z realizacji zarządzeń Burmistrza Miasta Ustroń za okres I-III/2025 stanowi 

załącznik nr 24 do protokołu. 

 

30. Dyskusja na temat funkcjonowania PSZOK w Ustroniu. 

Wprowadzenia do dyskusji dokonał Michał Kubok Przewodniczący Rady Miasta. 

Temat zreferował Roman Aleksy  Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego. Przedstawił również 

prezentację multimedialną na temat Przedsiębiorstwa Komunalnego w Ustroniu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego Roman Aleksy 

- Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Michał Kubok 

- Wiceprzewodniczący Rady Miasta Damian Ryszawy 

- Przewodniczący Komisji Środowiska Paweł Waszek 

- Radny Rady Miasta Artur Kluz 

- Radny Rady Powiatu Cieszyńskiego Christian Jaworski 

- Dyrektor MDK "Prażakówka" Urszula Broda-Gawełek 

- Zastępca Burmistrza Miasta Ustroń Adriana Kwapisz-Pietrzyk 

- Radny Rady Powiatu Cieszyńskiego Stanisław Malina 

- Przewodnicząca Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa Bożena Piwowar 

- Przewodniczący Zarządu Ustroń Górny Michał Misiorz 

- Przewodniczący Zarządu Osiedla Ustroń Hermanice Antoni Szczypka 

- Przewodniczący Zarządu Osiedla Ustroń Poniwiec Sławomir Zwardoń 

- Burmistrz Miasta Ustroń Paweł Sztefek 

 

31. Sprawy bieżące Miasta. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Michał Kubok 

- Radna Rady Miasta Małgorzata Madzia 

- Burmistrz Miasta Ustroń Paweł Sztefek 



- Przewodniczący Komisji Środowiska Paweł Waszek  

- Przewodnicząca Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa Bożena Piwowar 

- Radny Rady Powiatu Cieszyńskiego Christian Jaworski 

- Radny Rady Miasta Artur Kluz 

 

 

32. Sprawy bieżące Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Michał Kubok poinformował, że 9 maja 2025 r. 

planowana jest organizacja pokazowej sesji Młodzieżowej Rady Miasta Ustroń, z kolei  

22 maja 2025 r. planowana jest nadzwyczajna sesji Rady Miasta Ustroń, która stricte dotyczyć 

będzie kwestii senioralnych. Natomiast kolejną sesję Rady Miasta Michał Kubok  planuje 

zwołać na 29 maja 2025 r. na godz. 14:00. 

 

33. Zakończenie obrad sesji. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Michał Kubok 

zamknął obrady XV sesji Rady Miasta Ustroń. 

 

 

                                                                                                       Przewodniczący 

             Protokołowała                                                             Rady Miasta Ustroń 

 

 

            Katarzyna Ciosk                                                                 Michał Kubok 

 

 


